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Zápis ze schůze OV Vrcova 
 
Datum:  24. ledna 2016, od 18:30 hod.  
Přítomni:  Josef Sova, Petr Kolínský, Jindřiška Frantesová, Radek Bartík, Tomáš 

Veber,  
Na vědomí:  MěÚ Borovany, sekretariát starosty 
  
 
 
1) Projednána žádost paní Harsové o pronájem prodejny smíšeného zboží ve Vrcově  
    a doporučuje vyhovět. 
 
2) Inventura HM v obci Vrcov.  
 
3) OV požaduje řešit na jaře body ze zápisu z veřejné schůze ze dne 15.11.2015: 

 -  údržba zeleně kácením (na návsi) pro účely zefektivnění veřejného    
    osvětlení - získané dřevo ponechat ve Vrcově pro účely spolků 
-   úprava dřevin před budovou obchodu 

 
4) OV prověřovala podnět z veřejné schůze občanů – stížnost na vysazování    
    okrasných tújí jako příčinu neúrody ovocných stromů. Při řešení této  
    problematiky bylo zjištěno, že není nijak odborně potvrzeno, že běžně vysazované  
    túje (túje brabant) mají vliv na ovocné stromy. S výjimkou jalovce klášterského,  
    který také patří do rodu cypřišovitých a způsobuje rez hruškovou, a to až do   
    vzdálenosti 200 m. Závěr: Ač vysazování tújí není u zahradních    
    architektů oblíbené, je čistě na každém, co si na své zahradě vysadí. 
 
5) OV opětovně požaduje omytí nádob na tříděný odpad.  
 
6) OV žádá o provedení rekonstrukce odvodňovacího systému rigolů na návsi dle 
    stavu zjištěného při jejich čistění (viz příloha zápisu). 
  
 

 
 

Zapsal: Jindřiška Frantesová 
Ověřeno: Josef Sova, předseda OV 
Uveřejněno na www.vrcov.cz 


